
Revizní komise – prošet ení situace ve v ci nominace Lucie Hrozové

V roce 2009 došlo ke spor m o nominaci Lucie Hrozové na MS. Této situaci p edcházela
u Komise sout žního lezení dosp lých n kolikanásobná vým na p edsedy komise v letech 2008
a 2009. P i t chto zm nách se p edpokládalo, že nový p edseda komise ví, co se v komisi d lo
a zná všechna rozhodnutí odstupujícího p edsedy. Pokud tento p edpoklad vycházel a byl
napln n tj.funkce byla úpln  p edána,  bylo vše na první pohled v po ádku. U poslední vým ny
se tak ale nestalo.. Simona Rajfová pravd podobn   neznala rozhodnutí Jindry Pražáka
o p edchozí nominaci Lucie Hrozové.

Zárove  u VV došlo k poklesu volených len  o 3 osoby, což vyvolalo nutnost svolat
mimo ádnou VH. Na ní byl zvolen koncem ledna 2009 nový VV. Nový VV m l p ed sebou do
konce b ezna dva hlavní úkoly: p ipravit rozpo et a svolat ádnou VH a v inkriminovanou dobu
mu nezbývala kapacita ešit jiné nesrovnalosti a problémy.

Hned po jmenování do funkce p edsedkyn  komise vyhlásila S. Rajfová nomina ní kritéria pro
MS v ín . Tato kritéria byla rozporována L. Hrozou, protože nebrala v úvahu rozhodnutí
J. Pražáka. Když bylo získáno rozhodnutí bývalého p edsedy komise o nominaci L.Hrozové
(bohužel pouze polovina rozhodnutí - dost nepochopitelné), byla svolána do Brna sch zka
zú astn ných (za ú asti lena VV), která m la tuto nesrovnalost vy ešit. Protože se to
nepoda ilo, rozhodl VV o platnosti rozhodnutí J.Pražáka o nominaci L.Hrozové na MS. Komise
sportovního lezení stanovila zp sob úhrady náklad  jednotlivým ú astník m. Zde vypukl spor
nanovo. Když se po t ech m sících poda ilo získat druhou polovinu rozhodnutí J. Pražáka
o nominaci, rozhodl VV správn  i o platnosti tohoto rozhodnutí (úhrada náklad  startu
L. Hrozové na MS).

Z výše uvedeného vyplývá, že v jednání všech zú astn ných je ada chyb a nedostatk , z nichž
ejm  žádný  by nebyl takového rázu, aby zap inil vzniklou situaci. Teprve jejich souhrn

umocn ný osobními vztahy mezi aktéry vedl ke sporu.

RK prošla všechny v tuto chvíli dostupné materiály a konstatuje, že není možné stanovit
konkrétního viníka.

RK doporu uje VV dokon it rozpracovanou sm rnici o reprezentaci (v . finan ního zabezpe ení
reprezentace) a dokon it rozpracované smlouvy s reprezentanty.
Dále RK doporu uje v novat zvýšenou pozornost všem p ípad m, kdy dochází k vým  ve
funkcích. Vhodné bude vyžadovat písemné p edání funkce potvrzené ob ma stranami.
Dále doporu uje zvážit vhodnost toho, aby práci na pozici p edsedy komise nebo vedení
reprezentace p i závodech vykonávali stávající aktivní závodníci.
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